
 
 
 

Dagsorden         

 
SB-møde den 22/8 2022 kl. 17:30 – 20:00 
 
1. Konstituering af den nye skolebestyrelse 

2. Skoletoiletter RG1 

Nørrebro Lokaludvalg har bedt om, at budgetnotatet (renovering af gårdtoiletter + ekstra rengøring) fra overførselssagen tidligere på året kommer i spil 

igen i de ordinære budgetforhandlinger, der starter sidst i august - og annonceret det på Facebook.  

Caroline og Cristina har fulgt op med at skrive til borgmesteren + Rasmus Steenberger (SF) og Knud Holt Nielsen og Gorm Gunnarsen (EL). Foreløbig 

har Jakob Næsager tilkendegivet, at de konservative støtter forslaget.  

 

Generel orientering + en diskussion af om vi på den ene eller anden vis skal mobilisere forældrene i denne forbindelse: fx ved at orientere forældrene på 

RG1 på Aula, evt. med link til Nørrebro Lokaludvalgs facebookopslag. 

 

 

3. Lokaler på RG2 – dialog om fremtidens lokalefordeling på hele skolen. Vi vokser og KKFO’en flytter ind på et tidspunkt. 

4. Økonomi – konkret om små årgange 

5. Orientering om indsatsen LTP – ledelsen tættere på Fokus på kvaliteten af undervisningspraksis 

6. Torsdagscafé 

7. Møderække 

8. Eventuelt 

9. Opsamling: På dagsorden næste gang:   

 
 

  



 
Referat 
SB-møde den 22/8-2022 
 
Tilstede: Caroline Lillelund, Katrine Svendsen, Faik Dilan, Jesper Oksbjerg Andersen, Johanne Ibi Schjødt, Line Pfeiffer Cappelen, Johan 
Vinde Larsen, Brian Hilskov, Martin Wåhlin 
Referat: Inemette Frandsen 
 

 

   Orientering / Drøftelse Aftalt / Vedtaget Ansvarlig 
1 Konstituering af den 

nye skolebestyrelse 

 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Orientering:  
Der har været kampvalg og flg. er valgt 
som medlemmer af SB:  
 

• Caroline Lillelund 
• Katrine Svendsen 

• Cristina Bramsen  
• Line Pfeiffer Cappelen 
• Johanne Ibi Schjødt 

• Faik Dilan  

• Jesper Oksbjerg Andersen 
 
Supplanter:  

• June Thea Bronneé Jensen (1. 
suppleant) 

• Zehra Aras (2.suppleant) 
 

Medarbejderrepræsentanter:  

• Johan Vinde Larsen  

• Ceren Senoglu  
 
Elevrådsrepræsentanter vælges i 
kommende uge og to 
elevrådsrepræsentanter fra RG2 vil 
fremadrettet deltage i SB-møderne. 
Repræsentanter fra RG1 vil deltage hvis 
relevant.    
 

 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
A) Orientering:   
Ved valget blev afgivet 360 
stemmer – en stemmeprocent på 
25.  
 
 
 
 
B) Drøftelse:  
I forlængelse af præsentation af den 
nye SB drøftes suppleanternes 
deltagelse i SB-møder.  
Ved møderne skal deltage 7 
forældrerepræsentanter og det 
drøftes, hvorledes suppleanterne 
skal inviteres/deltage i møderne.  
På den ene side vil suppleanterne 
være opdaterede på SB´s arbejde, 
hvis de deltager i alle møder, på den 
anden side kan det muligvis være 

Fra ledelsen deltager: 

• Martin Wåhlin (skoleleder) 

• Brian Hilskov (leder - KKFO) 

• Inemette Frandsen (souschef) 
Ledelsen deltager i 
skolebestyrelsesarbejdet og 
varetager sekretærfunktionen 
uden stemmeret. 

 
Vedtaget:  
Konstituering:  
Konstitueringen af for- og næste-
forperson gælder for en 2-årig periode.  

• Forperson: Caroline Johanne 
Lillelund  

• Næst-forperson: Johanne Ibi 
Schjødt 

• KKFO-repræsentant: Line Pfieffer 
Cappelen 

 
A) Aftalt:  
SB er glade for tilslutningen til valget  
og ønsker at arbejde for en endnu 
højere deltagelsesprocent ved næste 
valg om fire år. Der skal arbejdes på en 
strategi, der kan få flere forældre til at 
stemme.    
 
B) Aftalt:  
Suppleanterne inviteres ind til de to 
første møder, hvorefter der gøres 
status. 
 
 
 
 
 
 
 



svært at bevare en balance mellem 
forældrerepræsentanter og 
elevrådsrepræsentanter, hvis der er 
mange af førstnævnte.   
 
 
Orientering:   
Martin deler folderen Velkommen i 
Skolebestyrelsen og kommunens 
årshjul.  
 
- SB-medlemmernes rolle er at være 
repræsentanter for alle forældre.  
- SB.-medlemmerne har 
tavshedspligt og må ikke dele 
fortrolige oplysninger fra SB-
møderne.  
 
- 1. nov. holdes første dialogmøde 
med BBU og forvaltningens direktør.    
- 12./13. nov. holdes konference hos 
Skole og forældre.    
- Brug Folkeskolen holder Politisk 
Salon et par gange i løbet af året.    
 
Kommunikation internt i SB foregår 
over mail (ikke Aula).  
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

2 Skoletoiletter RG1 

 

 Drøftelse:  
Toiletterne står fortsat højt på SB´s 
dagsorden. Det er en særlig 
udfordring på RG1, hvor der er for få 
toiletter ift. antallet af børn.   
Iflg. funktionsprogrammet (der 
gælder for nybyggeri) skal der være 
ét toilet pr. ti mindre skolebørn.  
 
Nørrebro Lokaludvalg har ønsket at 
der afsættes penge til toiletter på 

Beslutning:  
SB gør på Aula forældrene 
opmærksomme på NB lokaludvalgs 
opslag.  
I forbindelse med ovenstående sendes 
et selvstændigt skriv til de nye 0. 
klassers forældre.   
 
SB afventer udfald af 
budgetforhandlingerne. I tilfælde af 
negativt udfald kontaktes Jacob 

 
Caroline  



RG1 ved de kommende 
budgetforhandlinger i kommunen.  
Nørrebro Lokaludvalg har lavet et 
opslag på Facebook.   
Resultatet af 
budgetforhandlingerne ligger i start 
september.    
 
 
Derudover er der pædagogiske 
tiltag på skolen og i klasserne fx ved 
deltagelse i den Internationale 
Toiletdag (17. november) og mange 
samtaler med eleverne om 
toilethygiejne. Desuden er det et 
tilbagevendende punkt på 
elevrådets dagsorden.  
 
SB drøfter, at det muligvis er tid til 
mobilisering af forældre og børn, og 
til endnu en gang at invitere 
politikerne på besøg.   
SB har gennem de sidste år forsøgt 
at influere ved at tage kontakt til det 
politiske niveau.    
Ønsket om renovering og nybyg af 
toiletter på RG1 er den mindste 
lappeløsning. SB ønsker en mere 
langsigtet renoveringsplan, men 
politikerne har ikke reageret på 
invitationer.  
 

Næsager og hele BUU inviteres til et 
besøg på skolen.   

3 Lokaler på RG2 – dialog 
om fremtidens 
lokalefordeling på hele 
skolen. Vi vokser og 
KKFO’en flytter ind på 
et tidspunkt. 

 

 Drøftelse:  
SB drøfter, hvordan der bedst 
skabes plads til flere klasser på RG2. 
Alle lokaler er nu udnyttet og der er 
ikke plads til flere klasser uden 
ombygning.   

Aftalt: 
Ang. ombygning på RG2 skal der tages 
kontakt til en arkitekt i BUF-byg 
 
 

 
Martin 



Enighed i SB om, at bibeholde 
overgangen til RG2 i  6. klasse.  
 
SB har indtryk af, at politikerne 
tænker, at skolen bliver ”tynd i 
toppen” pga. udsivning i 
udskolingen – dette billede er ikke 
helt retvisende og SB skal søge 
dialog med forvaltningen. Det er 
nødvendigt, at der tages dialog og 
stilling til bygningsmassen.  
 

4 Økonomi – konkret om 
små årgange 

 

 Orientering:  
Martin orienterer om at enkelte 
årgange har lave elevtal.   
 

 
 

 

5 Orientering om 
indsatsen LTP – 
Ledelsen Tættere På 
Fokus på kvaliteten af 
undervisningspraksis 

 

 Orientering: 
Martin orienterer om ledelsens 
deltagelse i uddannelse ved BI Oslo, 
der bl.a. bygger på en selvanalyse.  
I forlængelse af dette vil ledelsen 
rykke tættere på praksis (LTP). Dels 
ved TUS og dels ved at deltage i 
forberedelse, gennemførelse og 
evaluering af undervisningen.  
Ledelsen får positive 
tilbagemeldinger fra SB. Det aftales, 
at beskrivelse af LTP deles med SB, 
når det er færdigt.   

   

6 Torsdagskaffe   Aftalt:  
Torsdagskaffe rykkes ud på fortovet.  
Caroline sender liste rundt som SB-
forældrene  

 
 
Caroline 

7 Møderække 

 

  Aftalt:  
Johanne Ibi laver et udkast til en 
møderække. Møde ca. én gang om 
måneden med rullende dage mandag-
torsdag.  
 

 
Johanne 
Ibi 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

8 Eventuelt 

 

  - Kontaktforældre på 0. årgang. Katrine 
og Caroline tager imod de nyvalgte 
kontaktforældre i Det Grønne.  
 
- Referater, årsberetning o.lign. 
mangler på hjemmesiden.  
 

 

9 Opsamling: På 
dagsorden næste gang:   

 

  - Strategiseminar for SB om vision for 
skolen de næste fire år (Caroline) 
- Madkundskab (Line) 
- Vinduer og sikkerhed på RG1 (Katrine) 
 

 


